

<p><b>8% off Promotion Terms and Conditions:</b></p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. Eligible cardholders can enjoy one 8% off the purchase price of Eligible Products (as defined below) above USD77, before shipping and handling fees, taxes, duties, gift wrap charges or other fees, based on the minimum purchase amount and promotion code entered as further described in these terms and conditions (the "Offer").</li> <li>2. "Eligible Products" means products available on Amazon.com, except gift cards and/or digital downloads.</li> <li>3. Limited quantities of promotional discounts are available. The Offer commences on 1 November 2022 (HKT00:00). and will expire on 31 December 2022 (HKT23:59), or when quotas have been used, whichever is earlier.</li> <li>4. To redeem the Offer, select the minimum quantity of Eligible Products, enter the applicable promotion code specified below at checkout and make your payment with an Eligible Card. "Eligible Cards" means Mox Card.</li> <li>5. To qualify for the 8% off discount, purchase (in a single order) in Eligible Products and enter the Promotional Code MOX8 at checkout. The maximum discount will be USD10.</li> <li>6. To use the Offer the products must be purchased in a single order and shipped to a single address within Hong Kong.</li> <li>7. The Offer is limited to 8% off discount per Amazon account and may not be combined with other promotional offers for the same order.</li> <li>8. The merchant may reject an Eligible Card if their payment system cannot handle some of the Eligible Card types.</li> <li>9. To the extent permitted by applicable laws, Amazon and Mox Bank Limited reserve the right to modify the Offer and/or change the terms and conditions at any time.</li> <li>10. The Offer does not apply to shipping and handling fees, gift wrap charges, taxes, duties, or other fees.</li> </ol>	<p><b>8% 折扣優惠條款及細則:</b></p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. 符合活動回饋資格者購買適用商品(定義詳見第 2 點)享訂單總金額(單筆訂單總金額滿 77 美元以上享九二折優惠(本活動優惠適用之訂單總金額不包含運費、手續費、禮品包裝費、稅費及關稅等其他費用), 訂單總金額需達本活動最低門檻金額並於結帳時輸入折扣碼方得享有優惠。</li> <li>2. 適用商品定義為於 Amazon.com 販售之商品, 不包含禮品卡及數位內容下載。</li> <li>3. 活動期間為 2022 年 11 月 1 日(香港時間 00:00)至 2022 年 12 月 31 日(香港時間 23:59)或本活動名額已滿為止, 先到先得。</li> <li>4. 本活動限使用 Mox Bank Limited 發行的 Mox Card 購買適用商品並於結帳時輸入本活動折扣碼方得享有優惠。</li> <li>5. 要獲得九二折折扣的資格, 請在符合條件的產品中購買(在一個訂單中)至少滿 77 美元, 並在結帳時輸入促銷代碼 MOX8。優惠最多可享高達 10 美元。</li> <li>6. 本活動優惠限以單筆訂單交易且送貨地址設定為香港。</li> <li>7. 用 Mox Card 享最高九二折優惠, 每一 Amazon.com 帳號限使用優惠碼一次且不與其他優惠活動合併使用。</li> <li>8. 可能會因特定商家的支付系統不支援特定信用卡類型, 導致無法於商家刷卡成功。</li> <li>9. Amazon.com 與 Mox Bank Limited 保有取消訂單更改條款與保留法律追訴權之權利。</li> <li>10. 本活動優惠無法用於折抵運費、手續費、禮品包裝費、稅費及關稅等其他費用。</li> <li>11. 本活動優惠無法轉贈及轉售。</li> <li>12. 若違反上述任一條款, 將無法使用本活動優惠。</li> </ol>
--	--

<p>11. The Offer is non-transferable and may not be resold.</p> <p>12. If you violate any of the Terms and Conditions, the promotion will be invalid.</p> <p>13. If any of the products or content related to this promotion is returned, your refund will equal the amount you paid for the product, subject to applicable [refund policies](gp/help/customer/display.html?nodeId=901888).</p> <p>14. The Offer will be void in case the applicable laws or regulations determine its invalidation.</p> <p>Last Updated: 27 October, 2022</p>	<p>13. 若使用本活動折扣碼之訂單商品(含同筆交易內的部分訂單)事後退貨，退款將依交易結帳時實際刷卡金額計算，詳情請見[refund policies](gp/help/customer/display.html?nodeId=901888)。</p> <p>14. 若違反相關法律或條款，本活動優惠將無效。</p> <p>最後更新日期: 2022 年 10 月 27 日</p>
--	--